

International Journal of Language Academy

ISSN: 2342-0251

Volume 5/6 Autumn 2017

From the Editors,

Dear IJLA Readers,

The editorial team is happy to announce the publication of a new issue of International Journal of Language Academy (IJLA). In this new issue, our main purposes are to offer good quality research papers, in a way which ground breaking researches can be read in the areas from linguistics to literature, from language teaching and Turkish language course books studies to values education. We are proud of bringing thirty two articles which have passed the evaluation of reviewers.

For this issue of IJLA, the editorial team wants to thank Assoc. Prof. Dr. Ahmet Akkaya for the inspiration, and grateful thanks also to all contributors.

Editörden,

Değerli IJLA okurları,

Dil, dilbilim, dil öğretimi ve edebiyat alanında yayın yapan IJLA dergisinin yeni ve dopdolu bir sayısıyla karşınızdayız. Temel amacı, dil ve dile dair her alanda nitelikli akademik çalışmalar sunmak olan IJLA dergisinin bu sayısında, hakem değerlendirme sürecinden geçmiş birbirinden değerli 32 bilimsel makale ile yazar ve okurlarımızı buluşturmanın mutluluğunu yaşıyoruz.

Bu sayısıyla, dilbilimden edebiyata, dil öğretimi ve Türkçe ders kitabı incelemelerinden değerler eğitimi konularına kadar çok geniş bir yelpazede okurlarıyla buluşan IJLA dergisinin yayınlanmasında, başta Doç. Dr. Ahmet Akkaya olmak üzere, emeği geçen yazarlara, yayın kurulu üyelerine ve yazıları değerlendiren hakemlerimize, sağladıkları katkılar için teşekkürlerimizi sunuyoruz.

De l'éditeur,

Chers lecteurs/ Chères lectrices,

Nous avons le plaisir de vous annoncer la parution d'une toute nouvelle édition de la Revue IJLA (International Journal of Language Academy) qui publie dans le domaine du langage, de la linguistique, de l'apprentissage des langues et de la littérature. Ce numéro d'IJLA qui offre un large éventail d'articles allant de la linguistique à la littérature, de l'apprentissage des langues et l'étude des livres de cours de langue turques à l'éducation aux valeurs, rassemble trente articles issus de la sélection des éditeurs et de l'évaluation des relecteurs.

Pour ce numéro d'IJLA, nous remercions spécialement Maître de Conférences Dr. Ahmet Akkaya pour son dévouement ainsi que tous les auteurs et nos relecteurs pour leurs collaborations.

Dr. Mehmet ÇIÇEK
Dr. Ergün HAMZADAYI

International Journal of Language Academy

Volume 5/6 Autumn 2017